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Protokół nr 34.2021 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Obrady rozpoczęto 19 października 2021 roku o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:45 tego 

samego dnia. Prowadzący obrady otwarł posiedzenie w trybie hybrydowym. 

 Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

  Radny Janusz Hyliński 

  Radna Danuta Kułaga 

  Radny Robert Marciniak 

  Radna Irena Nowak 

  Radna Elżbieta Musiałowska  

Na 5 członków komisji 5 obecnych. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Tomasz Chudy – Burmistrz Zdun, 

- Iwona Klepacka - Skarbnik Gminy,  

- Kinga Klak - Dyrektor Publicznego Przedszkola w Zdunach. 

 

Pkt. 1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska Radny Janusz Hyliński 

otworzył posiedzenie witając przybyłych. Ustalono, że komisja posiada wymagane quorum i jest 

władna obradować. Członkowie komisji porządek obrad oraz materiały sesyjne otrzymali za 

pośrednictwem aplikacji eSesja.  

1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2021 rok, 

b) w sprawie zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zduny na 

lata 2021-2028, 

c) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

3. Informacja na temat złożonych oświadczeń majątkowych. 

4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

5. Temat z ramowego planu pracy: Funkcjonowanie stołówki w Publicznym Przedszkolu w 

Zdunach - posiedzenie wyjazdowe. 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono.  

 

Pkt. 2. Zaopiniowanie projektów uchwał: 
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a) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2021 rok, 

Projekt uchwały przedstawiła Iwona Klepacka. Pytania do projektu uchwały zgłosił Radny Janusz 

Hyliński. Szczegółowej odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy Iwona Klepacka.  

Z uwagi na wyczerpanie dyskusji prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 

2021 rok. 

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta Musiałowska, 

Irena Nowak 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

b) w sprawie zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zduny na 

lata 2021-2028, 

Projekt uchwały przedstawiła Iwona Klepacka. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zduny na lata 2021-2028. 

 Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta Musiałowska, 

Irena Nowak 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

c) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

Projekt uchwały przedstawiła Iwona Klepacka. Pytania do projektu uchwały zgłosili Radny Janusz 

Hyliński oraz Radna Danuta Kułaga. Szczegółowych odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy Iwona 

Klepacka. 

Z uwagi na wyczerpanie dyskusji prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego.  

Wyniki głosowania: ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (3): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Elżbieta Musiałowska, Irena Nowak 
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Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt. 3. Informacja na temat złożonych oświadczeń majątkowych. 

W tym punkcie Barbara Fornal przedstawiła informację ze złożonych oświadczeń majątkowych za 

2020 rok. Pytań uwag do przedłożonej informacji nie złożono.  

Informacje na temat złożonych oświadczeń majątkowych stanowią załącznik do protokołu.  

 

Pkt. 4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

W tym punkcie członkowie komisji zapoznali się z wnioskiem sołtysów. Po szczegółowej analizie i 

przeprowadzonej dyskusji Radny Janusz Hyliński zaproponował, aby od 1 stycznia 2022 roku dieta 

sołtysa wyniosła 23% kwoty bazowej na podstawie, której ustalana jest dieta radnego.  

W toku dyskusji członkowie komisji zaproponowali, aby dieta sołtysa od 1 stycznia 2022 roku 

wynosiła 25% kwoty bazowej na podstawie, której ustalana jest dieta radnego, czyli 537 zł za m-c.  

Innych propozycji nie zgłoszono. Zgłoszony wniosek został poddany głosowaniu.  

Głosowano wniosek w sprawie: ustalenia wysokości diet sołtysów od stycznia 2022 roku- 25 % 

kwoty bazowej na postawie, której ustalane są diety radnych (nie mniej niż 500zł).  

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta 

Musiałowska, Irena Nowak 

a) Iluminacje świąteczne 

Członkowie komisji zapoznali się z propozycjami iluminacji świątecznych.  

Innych uwag, pytań w tym punkcie nie zgłoszono. 

  

Pkt. 5. Temat z ramowego planu pracy: Funkcjonowanie stołówki w Publicznym Przedszkolu 

w Zdunach - posiedzenie wyjazdowe. 

Na posiedzeniu w dniu 19 października 2021 roku Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony 

Środowiska udała się z wizytą do Publicznego Przedszkola w Zdunach, gdzie p. Dyrektor Kinga 

Kalak przedstawiła zasady funkcjonowania stołówki przedszkolnej w okresie przed i w trakcie 

epidemii związanej z koronawirusem SARS-CoV-2. 

Stołówka i kuchnia zrobiły na radnych bardzo dobre wrażenie. To miejsce wyglądające 

profesjonalnie, wyposażone w sprzęt i blaty najwyższej jakości. Na radnych wrażenie zrobiła 

czystość i porządek w kuchni. Dyrektor przedszkola dodatkowo oprowadziła komisję po większości 

pomieszczeń tego kompleksu. Radni zwrócili uwagę na ogrom zmian jakie zaszły przez ostatnie lata 

w wyglądzie i funkcjonowaniu przedszkola.  
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Komisja uwag do omawianego tematu nie wniosła.  

 

Przewodniczący Komisji ZOSiOŚ 

  

mgr Janusz Hyliński 

Przygotował(a):  

mgr Barbara Fornal 

Inspektor ds. obsługi RM 

 

  


